
Stále na vítězné vlně, aneb 
další zlaté ocenění  hráčů 

BSGVM 1897
Sláva, tak jsme se konečně dočkali. Po dlouhých 938 dnech. 

Když jsem na začátku roku 2020 psal reportáž z vysokomýtského turnaje ani ve snu by mě 
nenapadlo, na jak dlouho to bude turnaj poslední. To už je naštěstí minulostí. Konečně se 
začalo hrát i v naší věkové kategorii. Paradoxně, nejdál ze všech měst, kde jsme měli 
možnost v minulosti hrát. V letošním roce jsme si zkusili na vlastní kůži, že restart turnajů 
jednoduchý nebude. Teprve stále zjišťujeme, jaké týmy jsou schopny ještě hrát a turnaje 
pořádat, které z původního formátu nakonec zbydou. Na jaře letošního roku to vypadalo, 
že začneme v Tišnově, ale turnaj byl na poslední chvíli a bez náhrady zrušen. S družstvem 
Chrudimi to vypadá také všelijak. Naopak dobrou zprávou je, že se objevují noví zájemci. 
No, uvidíme, jak do našeho snažení zasáhnou současné krize. Následující dny a týdny 
rozhodnou.

Velké personální mezery jsou i v našem týmu a bylo to dost znát při jeho skládání na tento 
turnaj. Zdravé jádro opět nezklamalo, ale počet pěti hráčů z Mýta byl natolik nízký, že jsme 
na toto klání požádali o pomoc dlouholetého protihráče a kamaráda Jendu Kypra z Jičína, 
který v posledních letech hraje za družstvo Chrudimi. Nezklamal nás, přijel a patří mu náš 
velký dík.

Tak tedy nakonec vše dopadlo dobře a už bez dalších nepříznivých okolností se tým 
přesunul v pátek 23. září 2022 nočním expresem z Pardubic do Košic. Zde nás čekalo také 
několik změn. Turnaj se nehrál v legendární Angels aréně (nyní v rekonstrukci), ale v hale 
místní SOU, která se nachází na periferii Košic a také bez noclehu. V sobotu po turnaji jsme 
zase nočním expresem cestovali zpět do Čech.

Turnaje, který se uskutečnil poslední zářijovou sobotu (24.září 2022) se zúčastnily všechny 
pozvané týmy, konkrétně z Košic, Rožňavy, Vyškova a Vysokého Mýta. 
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Horní řada zleva, Müller T., Dvořák J., Kypr J. a Jetmar P.

Dolní řada zleva Kalous P. (C) a Vondráček P. (Foto BSGVM 1897)



Vysokomýtské družstvo postupně zvítězilo 28 : 16 nad týmem Košic, dále se před naším 
basketbalovým uměním sklonilo družstvo z Rožňavy a to v poměru 35 : 33. Ani protihráči z 
Vyškova nenašli správný recept na naši pestrou hru, když odešli z palubovky s porážkou v 
poměru 46 : 22. Na základě výše uvedených výsledků hráči vysokomýtské Staré gardy další 
a první post covidový ročník mezinárodního turnaje vyhráli. Další v pořadí, tedy na druhém 
místě se umístil tým pořádajících Košic, třetí místo si tentokrát odváží Rožňava a těsně pod 
stupni vítězů skončili hráči Vyškova. O pořadí na druhém až čtvrtém místě rozhodla 
minitabulka. Informace o tom jsou k nalezení v celkové tabulce níže, viz. údaje v závorkách. 

Ještě bych rád přidal postřeh k našemu přístupu ve všech třech utkáních. Byl příkladný 
bojovný a vždy soustředěný na vlastní výkon. Díky rozkládání sil rovnou měrou na všechny 
hráče bylo odměnou poměrně jasné turnajové vítězství. 

Závěrem už jen konstatování vždy příjemného faktu, že se nikomu nic nestalo. Všichni 
odešli z palubovky po svých a odjížděli do svých domovů zdraví a určitě i spokojení.
Takže za výše uvedené patří velké poděkování nejenom hráčům zúčastněných družstev, 

ale i velice kvalitním rozhodčím. Totéž platí i pro tým pořadatelů okolo Vojty Papinčáka, 
kteří se postarali o bezproblémový průběh turnaje a veškerý komfort během našeho 
pobytu v krásném městě na východě Slovenska. Škoda jen, že nebyly k dispozici zápisy z 
utkání, aby mohli být uspokojeni i odborníci z oboru statistiky. Ale s tím se už nedá nic 
dělat. Ono to ale není na našem sportování to nejdůležitější. Hlavní je být opět spolu a 
honit se za míčem mezi bezednými koši, co nejdéle to půjde. Ale kromě pořadí týmu bych 
přeci jenom zmínil dvě zajímavé informace. Cena nejlepšímu hráči turnaje (těm, co už 
čeština nic neříká, tak je to ten MVP) byla propůjčena našemu Pavlovi Vondráčkovi. A ještě 
významné jubileum, kterým byly krásné, kulaté padesátiny generálního manažera a 
jednoho ze spoluzakladatelů veleúspěšného slovenského basketbalového týmu Good
Angels Košice, Dana Jendrichovského. Tak Dano, ještě jednou hodně zdraví, štěstí a 
dlouhých let v basketbalovém prostředí přejeme ! Jó a děkujeme moc za pozvání na oslavu.

O tom, že se akce opravdu povedla svědčí pochvalné reakce od zástupců zúčastněných 
družstev ještě během sobotního odpoledne i večera.

Já pevně doufám, že pokračující a prapodivná situace a věci kolem nás nám všem umožní 
se opět vidět, společně si zasportovat a dobře se pobavit a že zdravý rozum, co nejdříve a 
na co nejvíce místech naší planety nadobro zvítězí. Takže uvidíme kdy a kam pojedeme 
nejvyšší pozice obhajovat, ale pokud budeme mít tu možnost, určitě za ni budeme moc 
rádi.

Za Tým BSGVM 1897, Jan Houžvička (klauďa ml. © 1968)



Společné závěrečné foto všech zúčastněných basketbalistů
(Foto BSGVM 1897)

Dekorování účastníků. Za všechny, MVP turnaje Pavel Vondráček (BSGVM 1897) druhý zleva
, Pavel Kalous (BSGVM 1897) s cenou pro vítěze jako druhý zprava 
a hlavní pořadatel Vojtěch Papinčák z týmu Košic, jako třetí zprava

(Foto BSGVM 1897)

Komunikace hráčů během jednoho z mnoha Oddechových časů. Druhý zleva, sedící posila z Jičína, Jenda Kypr.
(Foto BSGVM 1897)

… a na závěr momentka z posezení v pivovaru na košickém nádraží, před nočním odjezdem domů.
(Foto BSGVM 1897)


